
PROTOKOLL nr 4

vid sammanträde den 27/1 1975 
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, ordf.,
Roland Erixon,
Reine Gustafsson,
Kaj Alm, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Bengt Stagman, 
Ulf Örnmarker, 
Anders Holmstedt, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist.

§ 41: Föredragningslista:
Sammanträdet öppnades med godkännande av föreliggande dagord

ning och med föredragning av ÖS-protokoll nr 3 av den 8/1/75, vilket 
godkändes och justerades av ordföranden.
§ 42: Basket med förslag om samgående:

Anmäldes föreliggande intresse från en klubb i basket, KFUM/Central 
i Stockholm med spel i div. III att ansluta sig till Djurgården. Represen
tanter för dess styrelse infann sig för överläggningar, och till dessa 
delegerades Reine Gustafsson, Liliequist och Stagman.

Efter denna överläggning meddelades, att KFUM-representanterna, 
ordf. Claude Marcus, sekr. Leif Runerman och instr. Jan Hanspers, hade 
fullmakt av sin styrelse att diskutera ett samgående med DIF gällande 
ett totalt medlemsantal kring 500 huvudsaklingen yngre spelare, pojkar 
och flickor, och att vid en överenskommelse föreningarna emellan samt
liga ledare och instruktörer skulle medfölja. Det hade diskuterats möj
ligheterna till lokaler, ekonomi etc. Bägge parter syntes ha funnit goda 
förutsättningar för ett samgående. Ytterligare kontakter skulle tagas, 
och i avvaktan härpå inbjöds DIF-representanter att kommande söndag se 
KFUM:s A-lag i aktion i en seriefinal i div. III.

Beslöts att Gustafsson, Stagman och Liliequist skall hålla i 
de fortsatta kontakterna med Anders Holmstedt som ”bakgrundsmusik” från 
en div. I-klubb, från vilken vissa förstärkningar kunde bli aktuella.

Möjlighet för Djurgården att Överta KFUM:s plats i div. III och 
(senare) div. II innebär spel under namn Djurgården/KFUM under i varje 
fall första verksamhetsåret.

§ 43: Alltjämt avtalslöst i bingo:
Redogjorde Örnmarker/Alm för de fortsatta förhandlingarna med Riks-

Bingo AB, vilka trots upprepade påstötningar ej resulterat i önskat avtal. 
Det framhölls att medpartnern Hammarby IF visat svagt intresse att påskynda 
ärendet. DIF:s tillgodohavande växer i avvaktan på kommande avräkning. 
Tillsvidare spelar DIF på ett tillfälligt tillstånd från Länsstyrelsen 
t.o.m. 31/1 1975.

Förhandlingarna med Riksbingo fortsätter.
§ 44: Födelsedagsfesten 1975:

Redogjorde Stagman för program i samband med födelsedagsfirandet 
den 12/3 1975 med festmåltid på Hasselbacken. Artister klara. Kostnaden 
kan sättas vid kr, 75:- (med påslag kr. 5:- för distribution av inbjudan etc.) 
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§ 45: Ansökan om lotteri:
Beslöts att hos vederbörande myndighet ansöka om tillstånd för 

ett lotteri á kr. 15.000:- att försäljas inom varuhus i Stockholm. Utsågs 
Lennart Öberg att vara lotteriföreståndare.

§ 46: Ersättningar till Béla Rerrich i fäktning:
Rapporterade Aln/Liliequist om diskussioner med fäktmästare 

Béla Rerrich gällande ekonomiska ersättningar och att överenskommelse 
träffats med honom om att ÖS skall agera så att 5.000 kr.-stipendiet från 
Sv. Fäktförbundet snarast måtte utbetalas. Efter skrivelse till förbunds- 
ordf. Sven Thofelt kunde också rapporteras från Rerrich att han numera 
fått ta emot summan. Med RF skall vid lämpligt tillfälle underhandlas om 
möjligheten att Rerrich och motsvarande instrukörer ges bättre möjligheter 
att existera.

Beslöts att ÖS övertar betalningsskyldigheten föra hyran i den 
av Rerrich bebodda lägenheten (Bällstavägen 205, 161 52 Bromma) med 
kr. 250/mån.
§ 47: Inför ordförandekonferensen, dagordning:

Efter diskussion huvudsakligen kring hur den ekonomiska hanteringen 
av det fortsatta bingospelandet skall eke vav.sektionernas intressen beslöts 
att den centrala indragningen av vinstbeloppen till huvudkassan skall läggas 
fram vid mötet i Förtroenderådet den 5/2/75 av ordföranden. Efter konståk
nings- och bordtennissektionernas besked om deras beredskap att avstå 90 % 
av vinsterna kunde detta tjäna som riktmärke. Under alla förhållanden borde 
ingen sektion leva över en viss under senare år tillämpad ekonomisk mathus
hållning, medan andra sektioner tvingas leva under svårt skuldtryck. Hur 
fördelningen av bingomedlen skall ske i detalj blir föremål för diskussion 
vid Förtroenderådsmötet.

Dagordningen för detta skall i övrigt upptaga punkter såsom för
eningens totala ekonomi med sektionernas och ÖS:s budgetramar framtagna av 
skattmästaren, vidare upptagning av nya sektioner på programmet (basket och 
volleyboll aktuella), upplysningar kring 12-mars-programmet på Hasselbacken, 
klubbmärkets varu-inregistrering, utgivandet av Djurgårdaren, skrivelser 
till RF och dess specialförbund i väsentliga föreningsärenden, stadge
kommitténs fungerande etc.
§ 48: Ishockeyärenden:

I närvaro av ishockeysektionens styrelse (Ulf Adelsohn, Pelle Berg
ström, Eddie Wingren, Lars Lindgren och Rune Andersson) diskuterades sek
tionsproblem i första hand på den ekonomiska sidan. Denna konstaterades ha 
en betänklig slagsida med osäkra möjligheter att rätas upp på vad som åter
står av allsvenska matcher. Beroende på även det sportsliga utfallet av 
dessa matcher och därmed möjlighet till att säkra ett kontrakt med elit
serien diskuterades den kommande satsningen på nya spelare och något coach- 
system på ledare- och tränaresidan. Önskemål om ett samgående med fotbolls
sektionen i fråga om rese-arrangemang med ett eget färdbolag fördes på tal. 
Walldén åtog sig att undersöka med Reso om dess intresse i sammanhanget. 
Placeringen av Leif Svensson som extra kanslist på Stadion skall vad lokala 
utrymmet beträffar diskuteras av Theblin med Idrottsförvaltningen. Inom 
denna har L.S. fått ett vikariat på 1 mån. med ev. utsikter till förläng
ning. Behovet av arbeten för andra spelare aktualiseras efter seriens slut.

Sektionskassören Eddie Wingren var bekymrad över att behöva dra 
ut på tiden för ”vanliga” räkningars betalande med bl.a. straffräntor som 
hotfulla inslag. Ersättning för Anders Hedberg kunde numera via förbundet 
beräknas ge 43.000 kr. innebärande att DIF beslutat ställa sig solidarisk 
med elitserieföreningens övriga klubbar för att i framtiden kunna åstad
komna bättre villkor vid proffsövergångar.
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Vad sektionens lån, c:a 300.000 kr., beträffar räknade styrel
sen inte med några svårigheter balansera den vidare.

§ 49: Stadgekommittén:
Meddelades att stadgekommitténs första orienterande sammanträde 

den 19/1 måst inhiberas efter återbud från vissa ledamöter. Nytt samman
träde beräknas kunna kallas till i början på mars.

Vid dagens sammanträde Överlämnade Ulf Örnmarker till kommitténs 
sekreterare ett omarbetat förslag till stadgekomplexet.
§ 50: Bidrag för ungdomsverksamhet:

Rapporterades från Idrottsförvaltningen inkomna besked om material- 
bidrag för ungdomsverksamheten inom fotboll, ishockey och bandy.
§ 51: Bingoredovisning:

Fogades till protokollet följande uppställning gällande bingo
verksamheten:

Intäkter 1974 Tkr. Budget 1975 Tkr.
bordtennis 270.0 175.0 360.0
bowling 45.0 105.0
fotboll 285.0 440.0
ishockey 150.8 150.0
konståkning 270.0 175.0 360.0
Summa 1.020.8 1.045.0 1.415.0

Uppställningen avslutad med kommentaren att intäkterna för konst
åkning och bordtennis kunde komma att uppgå till 360.0 för vardera.

§ 52: Nästa sammanträde:

På grund av den långt framskridna tiden beslöts bordlägga övriga 
punkter på dagordningen till kommande sammanträde, som fastställdes till 
kl. 17.00 den 3/2 1975. Det antecknades att dagens sammanträde även inne
hållit en träff med Sällskapet Gamla Djurgårdare med handbollsstyrelsens 
medlemmar som särskilt inbjudna deltagare.

Härefter avslutades sammanträdet.


